
V PODPORO SAMOPRISPEVKU
Pogovor o bežigrajskem domu upokojencev

V podporo drugemu samo-
priBpevku je izvršnl odbor
interesne skupnosti socialne-
ga skrbstva organizlral po-
govor o problematiki bežj
grajskega doma upokojencev.
Pogovora so se udeležili pred-
stavniki krajevnih skupnostt,
družbeno-političnih organiza-
cij, investitorjev in Stevilni
občanl.

Udeleženci so bili sezna-
njeni s potekom gradbenih
del in z vsebino dejavnosti
v domu ter z nekateriml
spremembam], kl jih je bilo
nujno potrebno upoStevatj
med gradnjo in ki so r ko-
rlst funkcionalnosti doma ter
popolne varnostl njegovlb

prebivalcev. Nedvomno je ze-
lo pozitivna med drugim tu-
di novost, da bo v našem
domu upokojencev dobilo
prostor in varstvo osera
mlajših invalidov. Prav tako
bo imela svoj prostor tudi
občinska zveza društev upo-
kojencev, ki bo v domu na-
šla hvaležno področje svoje-
ga in jedro delovanja starej-
ših ljudi v občini.

Pri izmenjavi stališč glede
na sprejem v dom je bilo
odločno poudarjeno, da bo
do mpoštevane le želije in
potrebe starejših ljudi, ne
pa ekonomska merila.

Na vpražanje, kako je s
kasiri, so bili prdsotnd obve-

šfieni, da je v pripravi ustre-
zen program, v katerem so
upoštevane tudi štipendije.
Naglasili so, da s strokovni-
mi kadri ne bo problemov,
pad pa bo bolj težavno dobi-
ti tehnično osebje — snažil-
ke, strežnice, osebje za spre-
jem in oddajo perila in po-
dobno. Nedvomno je, da bo-
do morale pri reševanju te-
ga vprašanja pomagati kra-
Jevne skupnosti.

Pogovor je bil izredno us-
pežen, bila je to prava tribu-
na, na kateri so dobili obča-
ni odgovore na mnogo neja-
snih vprašanj, o Jcaterih so
govorili tudd na svojih ne-
davnih zboiib. E.K.


